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Zápisnica 

z  pracovného rokovania  výborov mestských častí Hody, Javorinka a Nebojsa zo dňa 30.10.2024 

 

 

Prítomní: viď. prezenčná listina 

 

 Pracovné rokovanie otvoril a prítomných privítal prednosta MsÚ Ing. Ján Poľakovský 

a  oboznámil s nasledovným programom rokovania.  

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 
2. Kontrola plnenia úloh z predošlých zasadnutí 
3. Nové úlohy 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- mesto pracuje na návrhu rozpočtu mesta na rok 2025, v rámci ktorého je zámerom   
zapracovať aj požiadavky občianskych výborov  

- poznamenal, že do rozpočtu mesta chýbajú podielové dane cca vo výške 800tis.€ 

- výber daní z nehnuteľnosti, poplatky za odpady, vymáhanie pohľadávok – schodok bude 
dorovnaný. 

- z dôvodu nedostatku finančných prostriedkov je rozvoj mesta a mestských častí 
blokovaný, mesto rieši len havarijné stavy 

- budeme robiť len nevyhnutné aktivity, na väčšie nebudeme mať financie   

- z mimorozpočtových zdrojov budeme realizovať autobusové nástupište, kaštieľ 

- konsolidačnými opatreniami na rok 2025  je to pre mesto mínus 500tis.€ 

- v roku 2025 neplánujeme zvyšovať poplatky TKO a dane 

- Mesto dobre vysúťažilo novú skládku TKO 

- zapíšeme Vaše podnety, pripomienky, požiadavky, vízie, aby sme mali nejaký základ do 
budúcna   

Ing. Ján Poľakovský – prednosta MsÚ 

- pracujeme na rozpočte na rok 2025, ktorý by mal byť schvaľovaný na MsZ v mesiaci 
december 

- v rozpočte sú nejaké zdroje na opravu chodníkov a miestnych komunikácií, čo sú 
požiadavky stále zo strany mestských častí 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- mesto iniciovalo stretnutie s novým s dôstojným p. farárom ohľadom rekonštrukcie kaplnky 
v Nebojse. Stretnutie sa uskutoční budúci týždeň, mesto im postúpi žiadosť a následne 
budeme občanov o výsledku jednania informovať.  
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Bod č. 2 – Kontrola plnenia úloh    
 

 

Mestská časť Nebojsa 

 

1. Listom primátora mesta požiadať TTSK Trnava o kompletnú opravu hlavnej cesty smer 
Galanta-Sereď - poškodený asfalt (jamy v ceste).   Preveriť technický stav komunikácie cez 
príslušné oddelenie MsÚ ORaV.       

Z: Mgr. Veronika Sabová                                                                      
T: úloha trvá         

2. Oprava MK smer k Autocvičisku. 

Z: Mgr. Veronika Sabová                                                                          
T: úloha trvá – zaradiť do rozpočtu na rok 2025 

3. Pokračovať v oprave chodníkov (VMČ bude špecifikovať opravu chodníkov, ktoré sú 

nevyhnutné opraviť pri zostavovaní rozpočtu r. 2025). 

Z: Mgr. Veronika  Sabová                                                             
T: úloha trvá  

4.  K dopravnej situácii v Nebojse – v súčasnej dobe je zvýšený počet kamiónov, z dôvodu 
rekonštrukcie mostu v Seredi. Na základe uvedenej skutočnosti je presmerovaná doprava 
cez obec Gáň a Nebojsu. Zo strany štátnej a mestskej polície v Galante pravidelne 
vykonávať kontroly dopravnej situácie. 

Z: Miroslav Grell v súčinnosti s ODI Galanta      

T:úloha trvá  

Mestská časť Javorinka 

 

1. Požiadavka na opravu miestnych komunikácií v obci – vybrať prioritne podľa stavu 
komunikácie.  

2. Požiadavka na opravu komunikácie smer Javorinka cesta III. triedy. Zaslať prípis na 
TTSK Trnava.  

Z: Mgr. Veronika Sabová 

 

Mestská časť Hody 

1. Občania Hodov majú výhrady - futbalové ihrisko v Hodoch využívajú kynológovia na 
cvičenie psov. Vyvolať rokovanie so zástupcami MsÚ, primátor mesta, VMČ Hody, 
poslanec za Hody.   

Z: Ing. Lucia Nagyová                                                    
T: do konca roka 2024 
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2. Požiadavka občanov na opravu miestnej komunikácie smerom na ihrisko a cestu „Y“ 
smer Autoplachty Vajda zahrnúť do plánu opráv.   

Z: Mgr. Veronika Sabová                                   
T : úloha trvá 

3. Rozšírenie cintorína a parkovanie pred cintorínom – pokračovať v zámere. 

Z: Mgr. Veronika Sabová 

  

4. Oprava a rozšírenie miestnej komunikácie k novému stavebnému obvodu Hody (MK RD 

Kolenič).  

Z: Mgr. Veronika Sabová                                                 

T: úloha trvá 

 

 

Bod č. 3 - Nové úlohy 

 

Mestská časť Nebojsa 

 

1. Umiestniť kameru na detskom ihrisku – zdržiavajú sa tam neprispôsobiví občania.  

K uvedenej úlohe primátor mesta odporučil v prípade zistenia vandalizmu, kontaktovať 

mestskú políciu 

 

2. Zintenzívniť kontrolu a meranie rýchlosti smer Gáň s výjazdom na Sereď a v trase smer 

Sereď – Galanta.  

Z: súčinnosť ODI Galanta  

 

Mestská časť Javorinka 

 

1. Požiadavka na doplnenie hracieho prvku na ihrisku.  

Z: Ing. Lucia Nagyová 

 

2. Riešiť odstavené – nepojazdné vozidlo pri cintoríne v Javorinke.   

Z: Miroslav Grell 

  

Mestská časť Hody 

1. Požiadavka na opravu cesty, odvodnenie. 

2. Osadenie lavičky. 

Z: Mgr. Veronika Sabová 

 

3. Oprava rozhlasu resp. výmena rozhlasu.  

Z: Ing. Lucia Nagyová 

 

4. Vybudovanie oddychovej zóny pri multifunkčnom ihrisku  (kríky, lavice). 

Z: Mgr. Amrichová, Ing. Nagyová  
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5. Dobudovanie chodníka pred vlastníkom nehnuteľnosti – p. Rucz 

Z: Mgr. Veronika Sabová 

 

6. Vyčleniť finančné prostriedky na organizovanie slávností.  

Z: Mgr. Adriana Molnáriová 

  

7. Osadenie vianočného stromčeka v Hodoch. 

Z: Mgr. Arnold Popluhár 

 

8. Doplniť svetelné body verejného  osvetlenia pred a za železničným priecestím v Hodoch.   

Zodpovedané na zasadnutí. Požiadavku nie je možné realizovať z dôvodu ochranného 

pásma železníc. 

 

9. Zrealizovať prekládku elektrického kábla z verejného osvetlenia, ktorý prechádza cez 

dvojhrob (miesto upresní VMČ)) v cintoríne Hody. 

Z: Mgr. Arnold Popluhár 

 

10. Vzhľadom na  nízky počet voľných hrobových miest v cintoríne Hody pozastaviť predaj 

voľných hrobových miest ešte žijúcim osobám. 

Z: Ing. Lucia Nagyová 

 

Mesto Galanta - Kolónia 

 

JUDr. Denisa Očenášová – poslankyňa MsZ 

 

1. Vybudovanie autobusovej zastávky na Kolónii – zahrnúť do rozpočtu na r. 2025. Na 

rokovanie 07.11.2024 s vlastníkmi pozemkov pozvať poslankyňu JUDr. Očenášovú.  

Z: Mgr. Veronika Sabová 

 

2. Na Kolónii osadiť smetné koše na psie exkrementy. 

Zodpovedané na zasadnutí. Likvidáciu tohto druhu odpadu je možné realizovať 

prostredníctvom nádob na komunálny odpad. 

 

3. Vybudovanie cyklotrasy Galanta – Kolónia.  

Z: Mgr. Veronika Sabová 

 

4. Požiadavka na osadenie lavičiek a smetných košov v mieste existujúcej cyklotrasy. 

Zodpovedané na zasadnutí. Počas trvania monitorovania projektu vybudovania cyklotrasy 

/t.j. august 2025/ nie je možné realizovať uvedenú požiadavku. 

 

Mgr. Peter Kolek – primátor 

- informoval o záujme mesta na Kolónii zriadiť pre účely mesta miestnosť určenú pre 

rokovania, voľby  a  stretávania sa občanov  

 

Zapísala: A. Deáková 

V Galante, 06.11.2024 
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